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Funktionshinderrådets sammanträde  
den 4 juni 2018, nr 5 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO1 

Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

Lars Jonsson HSO 

Lena Nisula Wester SRF2 

  

Förhinder  

Carita Mandelin HSO 

Jaan Kaur DHR3 

 

Vakans 

 

Rådet har en vakant plats  

  

  

Tjänstepersoner  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Pia Sundqvist nämndsekreterare, 

sekreterare vid dagens 

sammanträde 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 
2 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
3 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Kerstin Järneberg och 

ledamoten Lena Nisula Wester. Justering sker tisdag den 5 juni. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Protokollet från rådets sammanträde den 7 maj 2018 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 4  Ärenden till nämndsammanträdet den 14 juni 2018 

Ärende nr 2: Anmälan av inlämnat medborgarförslag om lokaler 

för fritidsaktiviteter inomhus 

Rådet menade att om det finns behov av lokaler och om lokalerna 

är tillgängliga så är medborgarförslaget bra. 

 

Ärende nr 8: Avsägelse och fyllnadsval till stadsdelsnämndens 

pensionärsråd 

Rådet hade fått ärendet enbart för kännedom och hade inga 

synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Årsrapport 2017 för Farsta stadsdelsnämnd – 

yttrande över Stadsrevisionens rapport 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson besvarade frågor från Blazena 

Westerlund om utförandegrad inom hemtjänsten och om det 

stimulansbidrag som är kopplat till byggande av gruppbostäder. 

 

§ 5  Information från förvaltningen 

Förvaltningen hade inget särskilt att informera om. På fråga från 

Lena Nisula Wester om budgetläget svarade Per-Ove Mattsson att 

det är svårt att säga i dagsläget när det gäller området stöd och 

service till personer med funktionsnedsättning. Stadens 

komplicerade system för budgettilldelning inom detta område 

innebär att förvaltningen inte vet förrän i augusti exakt hur stor 

budgeten är. Läget i stort är en budget i balans. 
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Balanslistan uppdaterades – se bilaga 1. Lena Nisula Wester 

påminde om sin fråga vid rådets förra sammanträde när det gäller 

syntolkning av de informationsfilmer om Farsta som kommer att 

finnas på stadens hemsida, enligt vad förvaltningens 

kommunikatör berättade för rådet. Om svaret är att det inte går att 

ordna syntolkning vill rådet att förvaltningen för frågan vidare till 

staden centralt. Förvaltningen lovade ta reda på svaret till rådets 

nästa sammanträde. 

 

§ 6  Rapporter 

Ordföranden Kerstin Järneberg rapporterade från rådets mycket 

givande möte med trafikkontoret den 8 maj, där även 

fastighetsägaren Atrium Ljungberg deltog – se 

minnesanteckningar i bilaga 2. Vid mötet kom man överens om 

att träffas igen i november. Efter mötet tittade Kerstin, ledamoten 

Jaan Kaur och Camilla Höglund från trafikkontoret på olika delar 

av torget i Farsta Centrum som behöver åtgärdas. 

 

Kerstin Järneberg och Lars Jonsson berättade även om en trevlig 

och informativ busstur som anordnats av SL och Kreolis. Under 

färden fick resenärerna bra information om diverse praktiskt som 

kan underlätta resandet. En enkät delades ut och deltagarna 

uppmanades att höra av sig med fler synpunkter som kan hjälpa 

SL och Kreolis att ännu mer förbättra servicen i kollektivtrafiken. 

 

Kerstin rapporterade vidare att Magelungens fiskevårdsförening 

hade hört av sig till henne för att få hjälp att nå personer med 

funktionsnedsättning med inbjudan till kräftfiske i höst. 

Föreningen hänvisades vidare till DHR (Delaktighet 

Handlingskraft Rörelsefrihet). 

 

§ 7 Studiebesök och inventeringar 

Rådet uppmanade förvaltningen att boka de studiebesök och 

inventeringar som finns upptagna på balanslistan för hösten. 

Tuben bör vara prioriterad när det gäller inventeringar av 

tillgängligheten. Både studiebesök och inventeringar genomförs 

vid sidan om rådets sammanträden och de som har möjlighet 

deltar. 
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§ 8  Övriga frågor  

På fråga från Kerstin Järneberg om årets sommarjobb för unga 

svarade Per-Ove Mattsson att cirka 500 ungdomar erbjuds jobb, 

varav några under höstlovet. Ett visst antal platser viks för unga 

med funktionsnedsättning, andra fördelas utifrån sociala aspekter 

medan resten lottas ut bland det tusentalet ungdomar som söker. 

 

§ 9  Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 13 augusti. 

 

§ 10  Avslutning 

Rådet framförde sitt tack till nämnden för dagens sommarlunch 

på Kristinahuset tillsammans med pensionärsrådet och nämndens 

gruppledare. Alla önskade varandra en trevlig sommar. 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 

 


